
 
 

 

MĚSTO HRANICE 

 
 

MATERIÁL 
 

pro zasedání Zastupitelstva města Hranic, dne 20. 9. 2018 
 

 

Bod programu: 8 

Předkládá: Rada města 

Okruh zpracovatelů: Odbor rozvoje města 

Zpracoval: Ing. arch. Marek Kuchta, Ing. Dagmar Čabalová 
Bc. Vlasta Zapatová 

 

Název bodu: Sídliště Nová - petice občanů  
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. bere na vědomí 
Petici občanů týkající se nesouhlasu s úpravou sídliště Nová s počtem parkovacích míst. 
T: 11. 10. 2018 
O: Ing. arch. M. Kuchta 
 
 
2. schvaluje/neschvaluje 
návrh odpovědi na Petici občanů, týkající se nesouhlasu s úpravou sídliště Nová s počtem 
parkovacích míst dle přílohy č. 2, důvodové zprávy. 
T: 11. 10. 2018 
O: Ing. arch. M. Kuchta 
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Důvodová zpráva: 
Město Hranice obdrželo dne 6. 8. 2018 petici občanů adresovanou zastupitelstvu města, ve 
které občané nesouhlasí s provedenou úpravou sídliště Nová, s omezením v parkování, 
následném pokutování za parkování a počtem parkovacích míst. Za petiční výbor je 
oprávněn jednat pan, petici podepsalo 203 občanů. 
 
Vyjádření odboru rozvoje města: 
Koncept studie regenerace sídliště Nová byl s občany projednán mj. 16. 4. 2012, a následně 
proběhlo veřejné projednání s občany dne 11.6.2012 v Základní škole Nová. Studie 
regenerace panelového sídliště Nová byla schválena zastupitelstvem města usnesením 
424/2012 – ZM 16 ze dne 6. 9. 2012. 
V zápise z jednání jsou požadavky občanů, které byly vyhodnoceny a následně zapracovány 
do studie. Mezi požadavky bylo nenavrhovat na plochách C a D parkovací stání (plochy 
veřejné zeleně pod sídlištěm). Dále se v zápise uvádí, že požadavek na další větší parkovací 
plochy není, s ohledem na dostačující počet parkovacích míst u Lidlu. 
 
Projektová dokumentace byla zpracována na základě schválené studie včetně parkovacích 
míst, které jsou navrženy dle platných norem a legislativy. V rámci studie došlo k navýšení 
parkovací plochy. Místa, kde občané parkovali, byla upravená dle ČSN. Před zahájením 
regenerace panelového sídliště Nová parkovali občané přímo v komunikaci, v rozporu s 
platnými předpisy. 
 
Petice občanů byla projednána v Radě města a svým usnesením 2503/2018 - RM 82 ze dne 
28.8.2018 Rada města doporučuje Zastupitelstvu města schválit odpovědi na Petici občanů, 
týkající se nesouhlasu s úpravou sídliště Nová s počtem parkovacích míst. 
 
 
Bez připomínkového řízení 
 
Přílohy: 
Příloha č. 1 - Petice občanů sídliště Nová 
Příloha č. 2 - Návrh odpovědi na petici občanů sídliště Nová 
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   V Hranicích dne 21. září 2018 

 
 
Vážení spoluobčané, 
 
na základě Vaší petice, ve které nesouhlasíte s provedenou úpravou sídliště Nová, s 
omezením v parkování, následném pokutování za parkování a počtem parkovacích míst 
Vám, po projednání v Radě města Hranic dne 28. 8. 2018 a v Zastupitelstvu města Hranic 
dne 20. 9. 2018 sděluji: 
 
Koncept studie regenerace sídliště Nová byl s občany projednán dne 16. 4. 2012 a dále na 
veřejném projednání v Základní škole Nová dne 11. 6. 2012. Následně byla studie 
regenerace sídliště Nová schválena Zastupitelstvem města Hranic dne 6. 9. 2012 usnesením 
č.424/2012 – ZM 16. 
V zápise z projednání jsou uvedeny požadavky občanů, které byly vyhodnoceny a následně 
zapracovány do studie. Mezi požadavky bylo nenavrhovat na plochách veřejné zeleně pod 
sídlištěm nové parkovací stání. Dále se v zápise uvádí, že požadavek na další větší 
parkovací plochy není, s ohledem na dostačující počet parkovacích míst u prodejny LIDL. 
 
Projektová dokumentace byla zpracována na základě schválené studie včetně parkovacích 
míst, které jsou navrženy dle platných norem a legislativy. V rámci realizace „Regenerace 
panelového sídliště Nová – I. etapa“ došlo k navýšení parkovacích míst. Místa, kde občané 
parkovali, byla upravená dle ČSN. Před zahájením regenerace panelového sídliště Nová 
parkovali občané přímo v komunikaci, v rozporu s platnými předpisy. 
 
Město Hranice zajistí: 

 projednání možnosti parkování na parkovišti u prodejny LIDL 

 zpracování projektové dokumentace pro vybudování nových parkovacích míst 

 prověření možnost parkování v areálu SZŠ 

 prověření možnost jednosměrného provozu na sídlišti a využití uvolněného jízdního 
pruhu k parkování 

 
V případě jakýchkoliv dotazů či nejasností se na nás můžete kdykoliv obrátit.   
 
S pozdravem  
 
 
Jiří Kudláček  
starosta města 
 
 
 


